
Zipisnica zo stretnutia poslancov MsZ a obdanov mesta
a mestsk'fch 6asti zo dia 22'1'2016

S t r e t n u t i e s o b d a n m i m e s t a G a I a n t a a m e s t s k f c h d a s t i b o I o i n i c i o V a n 6 z v o I a n e
a realizovan6 na podnet poslancov Mestsk6ho zastupitel'stva v Galante na deh 22.01 2016'

s m i e s t o m s t r e t n u t i a V b u d o v e M e s t s k 6 h o r j r a d u v G a | a n t e . D 6 v o d o m S t r e t n u t i a b o | o
informovaf verejnost, o vlis|edkoch rokovania Va|n6ho zhromaZdenia obchodnej spo|ocnosti

TC Galandia s.r.o. (d'alej len,,VZ").

Stretnutiezah6ji |aviedo|d|enDozornejradyGalandies.r 'o.(d,a|ej |en,,DR,.)az6roveh
pos |anecMsZMgr 'PeterKo|ek ,nako l ' kopredsedaDRp.Fr id r ichPsotaSaVZnez idas tn i |
z dOvodu odcestovanta. Mgr' Peter Kolek v 0vode privltal pritomnfch a oboznamil lch

s dovodom iniciovaneho stretnutia. Poslanci MsZ prisl'0bili informovaf verejnost' o vysledKu

rokovania VZ Galandie s.r.o. zo dRa 20.01.2016. ZAroveh ospravedlnil ne[dast niekto4ich

poslancov zo zdravotnfch aj pracovnfch d6vodov lnformoval pritomnlch' 2e 11 poslancov

MsZjepripravenychzodpovedat'ot lrzkykdanejt6me'ob6aniabud0informovanioVSetkich
otazkach, ktore u2 odznelr a boli odprezentovan6 pred m6diami Poprosil pritomnlch

o k o n s t r u k t i v n u , V e c n u a K u | t u r n u d i s k u s i u b e z u r A 2 a n i a a o s o d o v a n i a ' o d o v z d a l s | o v o
poslancovt MsZ Mgr. L6szl6ovi Bir6ovi

Mqr. L6szl6 Bir6

- v 0vode pritomnli'ch oboznAmil, do je ciel'om dne6n6ho stretnutia
- ciel'om nie je hl'adat' vinnikov, nie sme na to kompetentni' na to s0 org6ny iinn6 v trestnom

konani
-vtejtovecibol ipodan6dvetrestn6oznemenia:jednotrestn6ozndmeniepodalposlanecMsZ
Ing. irantisek Gaulieder a druhe trestne oznamenie podala Dozornd rada spol. Galandia s.r.o.,

zilrazhule, Ze nie je ciel'om dne5n6ho stretnutia vr6tit' 0tok p primatorovi

- ciel'om poslancov MsZ Je objektivne informovat' verejnost" ake zAvery prrjalo VZ Galandie

dr ia  20 .01 .2016
- taktieZ prebehla tladovd konferencia, na ktorej boli informovane meola

Mgr. Peter Kolek
-pr "= . t t " re " .6zuzrokovan iDR,k torhs luZrnato 'abyobdan iaz iska l iobraz 'do jeUlohou
DR a prehl6sil, 2e DR Galandie nenesie za tento vzniknut! stav zodpovednost'

g e n e z a S a d a t u j e k 2 T . o g ' 2 o 1 0 ' C i t o v a | z o z 6 p i s n i c e D R G a | a n d i e z 1 2 ' 0 4 . | . j . p r i K o n t r o l e
p |nen iauznesen iVZGa|and iez27.O9.2010 'kdebo| ip r i ja ten6vrhyu2vr '20 ,106 |enov iaDR
prejavili zdujem obozn6mit'sa s problematikou kolauddcie stavby

-DRGaland ienebo|as igna | izovandr2 iadna in fo rm6c ia ,k to r6bynasved iova |aak6muko| ' vek
po5kodeniu stre5nej kon5trukcie, o ktorej dnes pojedn6va dne5n! stav

- odcitoval zo zAkona, do je [lohou DR, pre upresnenle DR nerieii technick! stav budovy

- zdpisnica z DR Galandie z 13 01 2015 - prvli podnet na DR citoval: Mgr' Bir6 navrhol

konateLkeGaland ieS. r .o 'da t ,Vypracovat 'energet ick l i ' aud i t .s tanov iskoDR:DRGaland ie
s.r.o. uklad6 konatel,ke oat ufpracovat, energetickli audit. Z6rovei v bode d. 2 ukladaj0 ilohu

=e.tup"oui prednostovi MsU predloZit' na najbliZSie zasadnutie VZ Galandie zmtuvu

o poskytnuti finananych prostriedkov zo Strukturalnych fondov pre Galandiu' zabezpedit



pr6vny vliklad zmluvy, akimi podmienkami je mesto pri prevddzkovani aquaparku viazane'

ak6pov innos t ip remestovyp l fva j0 t ' j ' fo rmaspo|odnost i ,po6etzamestnancovaVsetKy
ostatn6 ndle2itosti. Z podnetu DR Galandie vychddza energetickli audit. Koncom februdra

2015 konatel'ka Galandie zadala objedndvku na vypracovanie energetickeho auditu, v juli

2 o l s j e a u d i t V y p r a c o v a n y . V m e s i a c i o k t 6 b e r 2 O l 5 j e p r e d | o Z e n S s p r 6 v a o v f s l e d k u
energetickeho auditu a d'alSich z6vad.
citoval zo ZApisnice zDR Gatandie 228.10'2015: V r6mci uvedeneho bodu konatelka

spolo6nosti Galandia rnformovala o vlsledku realizovan6ho energetick6ho auditu, o stave

tobogdnov - oprava nie je mozna' odporudenie novl? tobogdn Pritomni sa dozvedeli aj

o poirebe rieSenia havarijn6ho stavu strechy aquaparku po prvf krat' V tejio stivislosti

dlenovia DR odporudili obr6tit' sa na MsU Galanta s po2iadavkou riesit' havarijnli stav

a zidastnit sa frnandnej komisie, ktordr sa bude konat' dira 04.11 .2015 Dha 28 1 0 201 5 mdme

orvri relevantn0 informicru, 2e niedo nie je v poriadku. DR odporudila prerokovanie na

zasadnut iVZ 'k to r6SaUskutodn i lo l l ' 11 '2015 'kdes0otomtos taveoboznSmeniaJos ta tn i
dlenovia VZ, kde konatel'ka lveta Michalikovd informovala o vypracovanom energetickom

aud i te ,k to rypouk6za lnamnoh6podnety ,kdesakon5ta tu je ,Zeznehovz i6 lodos tvdznych
ch!b. Nie je v moci Galandie rieSit' tento stav svojimi finandnlimi prostriedkami Citoval

jednotlivfch poslancov MsZ nasledovne:

PaedDr. Peter eernV - boli tieto problemy rie6en6 so z6stupcami mesta? p Michalikova -

zatiat'nie dak6m na VZ. Predseda DR p Fridrich Psota - som r6d' 2e sa dal audit vypracovat'

n ieko | ,korokovSom,pu.ou , | * l "hovypracovan ieavSakz f inan6nfchd6vodovhonebo lo
moin6 vypracovaf. paedDr. oern,i - m6ze sa k auditu vyjadrit prim6tor mesta ? Peter Pagka-

podu jeo t lch toprob |emocnprv l i r ra t 'neneroku jes inak |adat ,smaje tkommestaomaje tku
mestarozhodujetvtsz'tvtuor.Lanstrat inst<v_ot zkanakonate| 'ku,6i jeohrozenaajStatika?

l v e t a M i c h a l i k o v d - m y s | i m . i ; " m o ' " n t a | n e n i e , a | e d o b u d i c n a k t o m u m 6 2 e p r i s t . M q r '
J"."f Gal - k"lko st6l audit? lveta Michalikova - bola to najnizSia vybratdr ponuka vo vliske

3200€. Ztohto v5etkeho urnifii ,rr,"."nie vz ato: predlo2it technickf stav budovy aj

s f i n a n c n f m d o p a d o m s t e r m i n o m d o 3 l ' 0 3 ' 2 0 l 6 . V p r i p a d e n e s p | n i t e | ' n o s t i V Z u k | a d 6
konatel'ke spolodnosti zuolal VZ. - dfia 10j22015 bolo

zvolane l.z. pracovne stretnutie prim6tora' dlenov DR, poslancov MsZ a predstavitel'ov MsU'

Z pracovnlch d6vodov sa tohto stretnutia nezrirdastnil, tak odovzdal slovo poslancovi Ing'

Gauliederovi.

Ing. Frantisek Gaulieder
- dha 10.12.2015 bolo zvolan6 pracovn6 stretnutie poslancov MsZ v Galante' dlenov DR

GaIandieazdstupcovMsUGalanta,Natomtostretnutiprim6tormestaPeterPaSkaakohIavny
bodprogramupredn ieso lvy jadren ies ta t i kaoSi tuac i IVTermelcent reGa|and iasozaverom
zistenia nasledovne : technicky stav budovy je na svoj vek vel'mi zli' miestami v havarllnom

stave. Na z6klade tohto kon5tatovania vyzval primatora mesta vych6dzajUc z posudKu

autor |zovan6hozna|ca ,Kdepr imator t ieZc i tova l ,Ze jeohrozen6zdrau iea2 ivo t | 'ud i ,aby
okamZite podal trestn6 ozndmenie na nezn6meho p6chatel'a v dOsledku moZn6ho

v5eobecn6ho ohrozenia, aby informoval 5t6tny stavebnf dozor a inSpektor5t bezpednosti

p r6cevovz tahuk ' , ' " " tn ,n .o 'spo lodnost iGa|and ias . r 'o ' .Pr imdtor jehoodporudan ie
ignoroval, naopak nasleduJIci deR vydal tla6ov0 sprdvu' v ktorej okrem in6ho konitatoval

d6vod uzatvorenia TC Galandia - vykonante udrZiavacich pr6c z d6vodu estetickVch'

stavebno{echnick!ch a hygienickfch podmienok Vzhl'adom k tejto dezinform6cii som

zverejnil vyjadrenie statrra'na veieinel socidtnej sieti' za do som bol obvinenf zo Sirenia



poplasnej spr6vy niektonimi I'ud'mi a vyvoldvania zbytodnej paniky Primdtor do 16 12'2015

nevykonal Ziadne opatrenla smerom k orgdnom dinnfch v trestnom konanl' preto som trestn6

oznemenie podal ja ako poslanec MsZ a ob6an mesta PretoZe mi z\le\i na zdravi a 2ivole

l'udi a zamestnancov Galandie Trestn6 ozn6menie bolo podan6 aj z ddvodu' aby mesto

uietrilo na finandnjrch prostriedkoch, ktore sa vynakladajri na r6zne statick6 posudky a Ine

posudzovania tejto stavbyToto vsetko zabezpetia orgdny 6inn6 v trestnom konani' 6ize

mesto to nebude st6t nic.

Mgr. Peter Kolek
- n a m a r g o t o h t o s t r e t n u t i a a p o d a n 6 h o t r e s t n e h o o z n 6 m e n i a p o s | a n c i M s Z 6 a k a j 0 n a
re |evantn6 in fo rmdc ie ,eobo|oVtomtosmerepodn iknut6 , in fo rmdc iunedostava j ip re to ]e
13'01'20.16 zvoland DR Ga|andie. ci tova| zo zapisnice: lveta Michal ikov6, konate| 'ka -

informovala o aktu6lnej situicii v TC Galandia, o aktualnej potrebe finan6nfch prostriedkov na

nevyhnutnti prev6dzku a pokrytie mzdovfch prostriedkov (po uzatvoreni TC Galandie)

ZArovehinformovala, Ze preruSila dodavku sluZieb od jednotlivich dodevate1ov a deklarovala'

2e nehrozi penaliz6cia spolodnosti 
- Citoval : DR

Galandie sa rozhodla v suvislosti so vzniknutou situSciou v TC Galandia podat trestne

oznAmenienanezn6mehopachate | 'avovec iv5eobecn6hoohrozen ia .D i ra l4 '01 .2016oRP2
v Galante prijalo podnet na trestne ozndmenie - som toho

n6zoru, 2e DR Galandie konala kon6

timto podanim trestn6ho ozn6menia sa funkdnost DR Galandie od r' 2007 uzatvara

- ' d r l i r r " p r i s l ' u b , z e o v s e t k o m b u d e m e o b i a n o v i n f o r m o v a t " d o s a t i k a a j v z G a l a n d i e '
poslanci sa neskryvaju za zatuorenymi dverami' m6di5m bola poskytnuta z6pisnica

z pos|edneho VZ, pokia|' maj0 obdania zeujem o zlrpisnicu, je mo2n6 im ju poskytnlt'

k nahl iadnutiu.

Mgr. L6szl6 Bir6
- oboznemil pritomnych s gen6zou zvolania zasadnutia VZ a MsZ dira 20 0'l '2016

nas ledovne:pos lanc iMsZs0tohonAzoru ,2ena jsk6rmus iby tzvo lan6VZGaland ieapotom
zasadnutie MsZ. DR C"r"Ji" odporudila zvolat, yZ Galandie na 2O.O1.2016, konatel'ka

spolodnosti tak ueinila a zvolala Zasadnutte YZ zvolala na 2OO1 2016 o 17'00 hod'

s presnym programom a materi6lmi Na toto VZ bol prizvanf aj p prim6tor' Napriek tomu' Ze

p. primlrtor vedel o zvolani YZ, v sobotu vo ve6ernlch hodinAch poslanci MsZ obdrZali

pozv6nku na zasadnut|e MsZ a to V ten isti derl, hodinu a S tim ist}i'm programom, ale bez

materidlu. Poslanci nedlsponovali s inform6ciami' kto16 p prim6tor predniesol m6di6m

v pondelok 18.01.2015, nemali sme statickli' posudok Poslanci so statickim posudkom boli

oboznameni v stredu zo ol.iorc podas rokovania VZ Garandie, ked' prisra vz otvorit'

konate|,kap.Michal ikov6aJspo|usp.primdtorom.Pokradova|akorektn5diskusia.YZzbiera|o
oo6as rokovania inform6cie, ktor6 im dovtedy neboli poskytnute

Predital z6very z zasadnutia VZ Galandie:

- nerozhodlo sa o Ziadnej veci tfkaj0cej sa majetku Galandie' k takemuto rozhodnutiu

nepri5lo. O majetku mesta mOZe rozhodnrit'len MsZ' v tomto sme s p primdrtorom rovnak6ho

n620ru.
VZ Galandie rozhodlo o postupe krokov pri rie5eni situdcie

- nepozndme konkretne e'tf iyf iti"" sa rekonStrukdnfch prAc' ako dlho bude rekon5trukcia

trvat'. Mdrme len staticki posudok, ktori o tychto veciach nepojednava'

- ked'MsU Galanta vypracu;;;;;";gt; rekonStrukdnlch prAct'z' sanadny projekt' ktory



musi odsihlasit riadiaci org6n v tomto pripade Min. p6dohospodSrstva a mesto dodrZi tento

sanadni projekt - harmonogram prac, tak nam nehrozi, 2e budeme musiet'platit' pokuty. Treba

vSak dodrZat' postupnost' krokov. Doteraz nem6me nid vydislen6. Toto sti z6very VZ Galandie'

ni6 viac nid menej. Poslanci sa oboznamovali  so stat ickfm posudkom v pondelok 18 01 2016,

ktory bol predloZeni na tla6ovej konferencii.

Mgr. Peter Kolek
- ako poslanec MsZ nem62e predsa stla6it' hlasovanie, ked'nevie za do bude hlasovaf, za akf

finandn0 podporu pre Galandiu md hlasovat'
- inapriek tomu, 2e zasadnutie VZ nie je verejn6 neznamene to, ze obdania o vlisledku

rokovania nebud0 informovani. Kazd6mu jedn6mu poslancovi z6le2i na tom, aby Tc Galandia

bola previdzkovan6.

Zsolt Tak6i - viceprim6tor
- 'elanim n6s vsetklich je, aby sme tento stav vyriesili s do najmensimi nakladmi a do najsk6r
- musi vSak povedat" 2e DR konala a taktiez netreba obvihovat' konatel'ku spolodnosti za zl!

technickf stav alebo, 2e zahmlievala nejaki skutodnost' nakol'ko spolupracuje s VZ, rie6i

a navrhuje opatrenia, aby sa tento stav sprdvne pomenoval
- m6me staticki posudok, ktorli' konstatuje dany stav, ale ho neriesi, nasou 0lohou nie je

Domenovat vinnikov, naSou 0lohou je prijat'riesenia na odstr6nenie havarijn6ho stavu
- v tomto dase TC Galandia nehrozia Ziadne korekcie resp pokuty
- MsU v tejto chvili u2 spracov6va materidl na riesenie TC Galandia, ktori bude prerokovany

v mesiaci febru6r 2016 na zasadnuti MsZ

Ing. Franti5ek Gaulieder
- prim6tor mesta zvolal MsZ dna 20.01 .2016, kde bodom prog ramu bolo r iesenie havari jn6ho

stavu TC Galandia. Musi povedat" 2e k rieseniu havarijn6ho stavu nestadi staticky posudoK'

ktorli, konstatuje danf stav objektu ale k rieSeniu treba predlozit' komplexn! materi6l

Mgr. Peter Kolek
- odovzdal slovo obaanom

p. Srfian - ob6an
. pfta sa zodpovednich, odkedy toto zariadenie Vo|6me terma| centrum ? Ved'to term5|

centrum nie je. Pre6o nebol urobenli, audit v roku 2014 za p6sobenia konatel'a p. Majernika,

preboa2vr '2015,ked ' tobo |ou2vhavar i jnomstave?Z6rovehsaopf ta |p re6okonate lp .
Majernik poberal dva platy? zak6ho d6vodu bol Galandii schvdlenli Msz prispevok vo vyske

150tis.€ a na akf ridel boli pouZit6?

Mgr. Peter Kolek
- termel centrum sa nazfva ka2d6 k[palisko s teplou vodoL

Fridrich Psota
- p ' M a j e r n i k a s o m r i e s i | o d r . 2 O O 7 , n e b o | o n d m j a s n e d i j e p ' M a j e r n i k k o n a t e | , T c G a | a n d i a
aieno riaditel'SSZ Galanta je to podchyten6 aj v z6pisniciach. Toto sa v5ak nevyrieSilo ani do

r .2014doabd ik6c iep .Majern ika 'Vec isavSakpoh| ia2napodnetobd ianskehoakt iv is tu Ing .
Gau| iedera .Poodst0pen ip .Majern ikaz funkc iekonate | ,aTCGa|and iabo |azvo |en6p ' |ve ta
Michalikova, ktor6 v tom aase v zariadeni p6sobila ako prevddzkarka. Od jej nestupu zatala v

TCGa|and iaSt [pa tnevs tevnos t ' ,d imbyvr .2O15Ga|and iaVy6|aSoztskomviacako50t is .€
po prvlkrat. Prispevok lOotis.€ mesto poskytlo na prekrytie straly zr'2014'



p. Srian - obean
- otazka - pre6o v tom obdobi nebol dan;i nivrh na odvolanie konatel'a p Majernika ?

Fridrich Psota
- toto bolo v ruk6ch blivallch primatorov
- podnety na odvolanie p. Majernika boli podan6 aviak boli neispeSn6

Mgr. L6szl6 Bir6
- p. SrRan vych5dzate z nespr5vnych inform6cii
- 150tis.€ pre TC Galandia bola p62idka - 0ver. Mesto pomohlo iverom a spolodnost' Galandia

tento 0ver mestu splat i la. -  nie je

moZn6 TC Galandiu zatvorit', pretoZe by mesto muselo vretit' peniaze

Ing. Zolt6n HorvAth
- na fladovej konferencii odznelo, ze v TC Galandia nie je termalna voda. Pre upresnenie

technologick€ zariadenle TC Galandia nie je usp6soben6 na vyuZitie geotermdrlnej vody. Je to

ohrievan6 pitnd voda. Je pre neho nepochopitel'n6, ze pri havarijnom stave strechy TC

Galandie. kde hrozi nebezpe6enstvo zr0tenia sa otvori otezka geoterm6lnej vody Nikdy

nebolo zatajovane, 2e v TC Galandia sa nepou2iva geoterm6lna voda'
- ako jeden funkdne z najstarsich poslancov musi povedat', 2e je nevyhnutn6, aby doilo

k zomknutosti poslancov a prim6tora mesta. Pokial'tu budeme riesit'kto m6 ak6 kompetencie

tak sa nepohneme dopredu. TC Galandiu je potrebne dat'do prev6dzky do najsk6r.

Mgr. L6szl6 Bir6
- pomer ndv5tevnosti obyvatel'ov Galanty a mimo Galanty je 95% mrmo Galanty a 5%

z Galanty
- teraz sa to o niedo zlepsilo, konatel'ka robila kroky ako prilakat' miestnych
- nikdy sa nehovorilo o liedebnfch 0dinkoch vody, tak ako povedal lng Horv5th
- oodan6 informdcia, 2e voda v TC Galandia nie je term6lna, k0palisku len poSkodila'

n6vitevnik si zveZi, ei do Galandie pride

p. Srfian - obdan
.o tAzka-predosavere jnene jedna loocendchvs tupudoGa|and ie?obcanomGa|antysa
ceny pozddvaj0 vysoke oproti Slddkovidovu alebo Hornfm Salib6m'

lveta Michalikova
- k otazke p. srnana poskytnutie 150tis.€ - Galandiu tito finandn0 ciastku dostala od mesta

v r. 2015 po ztom lete r. 2014 a nie dobr6ho hospoddrskeho vfsledku v predoslych obdobiach

TC Galandia uZv t.zo[Tdostala pOZidku od mesta, v r. 2010 dostala d'alsiu pdZicku, preto2e

V Galandii chfba| pristupov! syst6m, pok|adne' Satne a toto bolo 8mil'SK, ktor6 Ga|andia

mestu splat i la do t.2014. Tfm si Galandia nedokezala vytvori t '  nejaki '  bal ik pehazi Dalsie

investicie ako vybudovanie sauny bolo z prostriedkov Galandie. spolo6nosf nemala financie

na vykrytie vydavkov na nepriaznivf rok 2014.
k cenotvorbe _ Galandia neme ani zd,aleka takLi kapacitu ako Vincov les, v |etnom obdobi je

kapacita Galandie 280tis. I'udi, aktam pustime I'udi za 3€ rentabilita bude niekde inde Robime

akcie,m6mevedernevstupy'preobyvatel 'ovmestas0zvlhodnen6vstupy'srivytvoreneakcie
pre 5koly. Pokial' by nenastal tento havarijnf stav tak r' 2015 by bol do sa hospodarskeho

vYsledku tlka jeden z najlePsich.



Zsolt Tak6i
- nemozeme porovn6vat', k0palisko s celorodnou prev6dzkou s k0paliskom len s letnou

prev6dzkou
- na d'alsie zasadnutie predlozi na porovnanie ndvstevnost', k0palisk v inych mestach

lng. FrantiSek Gaulieder
- p. Takdd tu robi konferenciu o marketingu kripel'nfch miest, je tu vsak d6le2itejSi probl6m

riesenia havarijn6ho stavu kripaliska Galandia. Bavme sa na tfto t6mu toto zaujima ob6anov

PaedDr. Peter Cernf

- zastava ten n6zor, 2e pokial' priestor k0paliska nebude vd65i o d'alsi vonkajsl baz6n,

chlibaj0ce ubytovacie kapacity, prdca v Galandii bude t'aZka a n6ro6n6 a od toho sa odvija aj

n6vStevnost
- vybudovat TC Galandia bola dobrA my5lienka

p. Miklos - obdan
- olilzka na bfvali DR, pre6o a2 v r.2010 ste sa pitali na nedostatky v TC Galandie, ked'

stavba je otvoren6 od r. 2O07 c
- predo ste sa k tomu dopracovali  a2vr.2015? T.z.2e5 rokov ste ni6 nerobi l i?
- predo konatel'ka a2 s odstupom 3 mesiacov informuje DR o vzniknutej havarljnej situacii?

Prosi reagovat hned'.

Mgr. Peter Kolek
- v r.2007 som nebol dlenom DR ani poslancom preto odovzdal slovo p Psotovi

Fridrich Psota
- s o m 6 | e n o m D R o d r ' 2 0 O T , a n i V o S n e b y n 5 s n e n a p a d | o ' 2 e n o v d s t a v b a b u d e V t a k o m t o

stave takze neobviiujte DR. DR od sam6ho zadiatku upozoritovala konatel'a, vzdy videl jeho

rezervy. V r. 2010 bol dan!' podnet na vypracovanie energetick6ho auditu toto vsak konatel'

arogantne odmietal, d6vod nepoznd. Konatel'a m62e odvolat' len Statutar mesta DR

apelovala aj na cenotvorbu, ktore bola v kompetencii konatela

lveta Michal ikov6
- vj0li 20.15 obdrzala energetick! audit, ktor! neposudzuje technick! stav budovy, posudzuje

energetiku. zrejme p. Kolek to zle povedal alebo zapisovatel'ka to zle zapisala, 2e odporidajf

e x p e z i t i v n y s t a v b u d o v y a s t r e c h y p r e t o p r e d | o z i I a t e n t o a u d i t t a k , Z e n e r i e S m e n a l p r v
energet ickyStaVa ler iesmena jSk6rs tavbu,kuk tore jn iesudobr6pr ipomienky .Tunebo|o
povedan6, 2e sa jednd o havarijni stav. Vedeli sme, 2e strecha zabke a bude ju treba opravit"

p re to2evn iek torychmies tach jeu2vhavar i jnomstave.Pr ikon t ro |eSt rechydos |okprepadu
zamestnancov. Nemala za to, ze je to tak6 srirna situ6cia, podkala na riadne pl6novan6

zasadnutie DR.

p. Miklos - ob6an
- ot6zka - dl v zmysle podanych inform6cii konatel'kou spolodnosti a na zeklade vyhotoven6ho

auditu bola uzatvoren6 Galandia ?

Mgr. Peter Kolek
- nie nebola. To bol ten audit, ktorli vyplynul z energetick6ho auditu'



p. Miklos - obdan
- ot6zka - di projekt bol odsihlasen! bez pristupov6ho syst6mu, pokladni, Satni ?

Mgr. Peter Kolek
- nebol som poslancom ani dlenom DR

Fridrich Psota
- toto nie je ot6zka na DR. Je to ot6zka na zhotovitel'a a objedn6vatel'a. Vybavenost' mal v tom

dase riesit'primdtor StatutSr mesta. Chfbajrice 6asti sa riesili po2idkou ako u2 bolo hovoren6.

p. Kldovanskli - obdan
- bavime sa tu o vode, kachlidkdch a pod. ale probl6m je nikde inde. Probl6m je ten, 2e budova

oad6. co sa od dnesneho stretnutia odak6va? Zodpovedni by mali predlozlt nejakl schemu

do sa bude robit, kedy, kto bude za do zodpovednli a n5sledne informovat verejnost'. Bavme

sa o tom ako zachr6nit' budovu.

Ing. Zolt5n Horvath
- poslanci neboli informovani. Prvotne inform6cie mali poslanci z tla6ovej besedy do nie 1e

d6stojn6, aby poslanec MsZ dostal informScie zo zvukov6ho zaznamu. Preto povazovali za

dobr6, 2e bolo zvolan6 vz,2e prave tam bude urdenjr ten spr6vny postup, aby sme dospeli

k sana6n6mu pl6nu, kde bud0 vydislen6 nejake financie a ndsledne budf prerokovan6

riadnym schval'ovacim procesom cez finandnir komisiu a nSsledne MsZ. Nakol'ko sme nemall

k dispozicii ziadne relevantne inform6cie nemali sme na zvolanom MsZ dria 20 01 2016 0 com

rokovat. Na VZ neboli prijat6 Ziadne rozhodnutia, ktor6 by boli tajne alebo by rozhodovalr

o 6erpani finan6nfch prostriedkov z kasy mesta. Len navrhli kroky, ktor6 majLi smerovat'

k ziskaniu potrebnfch podkladov. Toto je d6vod nezrovnalosti zo stretnutia dtia 20 01 2016'

Poslanci neobdrzali ani podklady, ktor6 s0 potrebn6 k rieSeniu havarijneho stavu Galandie,

financie potrebn6 na zabezpedenie z6kladneho nevyhnutneho re2imu t.j. stav zamestnancov,

platba energii a pod.

lng. Franti$ek Gaulieder
-dop |n i | |ng .Horva tha-n iepos Ianc ima j inavrhovat ' r iesen iaaspracov6vatmater ia |ya |e
podklady musia pripravif vfkonni zamestnanci MsU a MsZ svojim rozhodovanim a hlasovanim

vyjadri svoj n6zor

Mgr. L5szl6 Bir6
. o p e | z d l t i a z n i l , 2 e p 6 2 i 6 k u s p | a t i | a G a | a n d i a s ' r . o n e s k | a d a | i s a n a t o o b d a n i a m e s t a ,

a obdania bud0 o vsetkom pravdivo informovani

Ing. Karol Nagy
- pokial'neviete ako d'alej tak potom nado boli obdania zavolani na dne5n6 stretnutie stretnutie

sa malo zvolaf aZ potom ak bude dani nejaky harmonogram'

Mgr. L6szl6 Bir6
-skons ta tova | -d f ia18.01 .2016bo|a t |a6ov6konferenc ia ,2o .o1 '2016zvo |an6vzaMsz.
Zatial, reagujeme len na tuto vzniknutri situ6ciu a o tej V5s informujeme. Poslanci informuj len

o sidasnom stave, nakol'ko ni6 viac nevedla

Mgr. Zsolt Barczi
- zo zasadnutia vz Je vyhotoven6 zapisnica s prijatli'mi uzneseniami Cak6me na podklady

MsU.



Ing. FrantiSek Gaulieder
- ak mesto nepripravi poklady k tomu o 6om maji poslanci hlasovat' Potom sa vyvolava

hyst6ria, Ze poslanci rokuji tajne a neverejne Do dne5n6ho dia nie je vypracovany

komplexnf n6vrh rie5enia havarijneho stavu TC Galandia

Jfn Hrdl ica-ob6an
- zvolan6 zasadnutie dfia 20. o 1 .2016 bolo urobene tldelovo. VZ malo byt zvolane napr.

o 13.00hod., nakol 'ko obdania tu 6akal i  na poslancov
- poukdzal na vysok6 ceny vstupneho a ceny v bufete
- upozornil na reklamn6 bilboardy Tc Galandia, ktor6 vitajri n6v6tevnikov - treba to riesit'

Mgr. Peter Kolek
- tento dotaz smeroval na p. konatel'ku, ktor6 tu moment5lne nie je pritomne

Emil Hondik - obdan
- n e d e m i a b y s o m s a n e v r 6 t i | u p | n e n a z a d i a t o k a p r i t o m o b j e m e p r 6 c , k t o r f b o l z h r u b a
24Omi|.SK, ja predpok|adam, ze ten zisk moho| dosahovat'aj 20mi|' SK, ktorf si niekto zobra|

a Galanfanom zostal len plad v tomto obdobi
- j e z a u j i m a v 6 , 2 e b y v a | y k o n a t e l , p ' M a j e r n i k t a k d | h o t | a d i | p r e d s e b o u b a | v a n a n i k t o h o
nevedel zastavit
-p redonapr ik |adDRnema|aprdvomocodvo|a t 'n rekoho,k tonep|n iuznesen iaDR,k tos izn ich
rob is randuaposmech,nadopotomtak6DRex is tu je?Pre toZeDRaVZsan iekedy tv6r i '2e
s 0 d 6 | e 2 i t e j s i a k o M s Z a z i d u s a o s o b t t n e a n e v e d i a o d v o l a t , J e d n 6 h o k o n a t e | ' a ' . a K
mapamdfnek|amejedenzpos|ancovp.ZavodskytamrobiIurdrteniejedenrokekonomick6ho
p o r a d c u , e x p e r t a a v O b e c n e p r i s i e | n a | o , 2 e p . M a j e r n i k s i h n e d , V z a d i a t k o c h d a | p o s t a v i t '
sklenen0 stenu skoro za '1mil. SK a nikoho to netr6pilo' 2e m6 eSte spl6cat' lver - smeruje to

k tomu, ze 7 rokov exrstovala DR a VZ a dovolili, aby tieto probl6my tladili pred sebou ur6ite

p r o b l 6 m y n i e s t z a z n a m e n a n 6 | e n p o s | e d n ! r o k . H | a v n ! k o n t r o | 6 r s a z a o b e r a | h | b k o v o u
kontrolou Galandie a je zaujimav6, Ze kontrolou zisten6 veci sa zatladili pod stolidky, nikto si

s tfm nel6mal hlavu a poslanci to potichudky odobrili - ot6zka - 6i sa

pr ip ravu je |e tndprev6dzka,nako | ' kovonka j3 ia6as tn ie jev iazanAnavn0torn06asf 'abysa
nemuseli vratif peniaze z eur6pskych fondov ? - ked' sa

nevedia poslanci MsZ s p primatorom dohodn0t'na dase VZ a MsZ' dije taka ochota a ei budu

ochotn idobud0cnaspo lupracovat ' 'abyspo lodnevyr ie5 i l i ten toprob |6mkonSt ruk t ivneabez
osobnfch ur62ok bol by r6d' keby mu niekto na to zodpovedal

Mgr. Peter Kolek
- r-agoval - DR zo zdkona nem6 moZnost odvolat konatel'a

Emil Hondik - obdan
- ale me pr6vo navrhnlt odvolanie MsZ a za 7 rokov sa to nestalo anl raz

Fridrich Psota
- cenotvorbu tvori konatel'ka spolo6nosti, treba sa na hu obretit

- p. Hon6ik Vy ste sa preco neozvali, ked'ste boli zamestnancom MsU? Teraz tu obvitiujete

poslancov a vyjadrujete sa o veciach, ktor6 navz6jom nes visia'

- poprosil ho, aby DR kl6dol konkr6tne ot6zky

Mgr. L6rszl6 Bir6
- opetovne vysvetlil v akom poradi bolo zvolan6 zasadnutie VZ a zasadnutie MsU Podl'a



dasov6ho sledu si odpovedzte sami, kto sa nevie dohodnlt'
- podl'a vyjadrenia stattka je budova na spadnutie. Myslite si, 2e niekol'ko metrov od budovy

sa bude niekto k0pat'? Bolo by nezodpovedn6 vpustit niekoho do are6lu. osobne on by za

tfchto podmienok neotvdral ani letn0 prevAdzku. Prioritou d. 1 nds vSetklch je, aby prevadzKa

kripaliska bola bezpedn6.

Ing. FrantiSek Gaulieder
- uZ ako obdiansky aktivista sa vyjadroval k dinnosti p. Majernika. eo potvrdil aj p Psota, 2e

im to z 6asti pomohlo, aby bol p. Majernik z funkcie konatel'a odvolanli, resp sa vzdal'
- vyslovil svoj osobny n6zor na konatel'ku p. Michalikovri aj n6vrh, ktory predlozil na poslednom

zasadnuti vz a to na okam2it6 odvolanie p. Michalikovej z funkcie konatel'ky.

- N i e j e v h o d n 6 , 2 e k o n a t e | ' k a p . M i c h a | i k o v d o d i 5 l a z t o h t o s t r e t n u t i a a n i e j e p r i t o m n 5
- v zdpisnici zYZ sa doditate vyjadrenie p. Michalikovej, ktor6 citoval: UZ v minulosti bol

probl6m so strechou, kde sa prepadol zamestnanec. strecha sa opravovala v r. 2013, potom

sanast rechepohybova|onorm6|ne ' re razsa | ,ud iaprepad6va j i , s t rechaneunes iev6hu
6loveka a najhorsia situ6cia je nad detsk!m baz6nom. Teto listina bude verejne pristupne'

m62ete si ju preditat'. M62ete si preditat'aj vyjadrenie prim6tora. Vy p Hondik ur6ite pozn6te

trocha obchodnli' z6konnik a z6kon o obecnom zriadeni, kedZe ste boli zamestnancom

s a m o s p r a v y . P r i m d t o r P e t e r P a 5 k a s a n a k o n c i z a s a d n u t i a V Z v y j a d r i | , z e o d o | a v a c e l u
d o z o r n f r a d u z f u n k c i e . J a s o m s a h o o p a k o v a n e p f t a | , d i d n e 5 n j l m d r ' r o m ' P o v e d a | , 2 e
dnesnfmdhomodo|dvamdozorn f radu 'JaSap} i tamp 'Hond ik 'd iV6mje jasn6,zepr imetor
PaSka nepozna z6kon o obecnom zriadeni, Ze prim6tor nem62e odvoldvat d|enov DR. DR

m6ze menovat a odvolevat len MsZ, ktor6 kreuje org6ny spolodnosti

Mgr. Peter Kolek
_ !. Honeir zostali sme Vdm dlZnf este odpoved, ohl'adom kontrotnej sprdvy hlavn6ho

kontrol6ra MVDr. PallYu
- nasledne odcitoval list hlavn6ho kontrol6ra, ktonj bol odoslany kazdemu jedn6mu poslancovi

s riplnou spravou o vykonanej kontrole 2r.2008

JUDr. Ing. ArP6d Barczi - obdan

. k t o 1 6 p o z v e n k a r e s p . u d a | o s t ' V 6 m p ' p o s | a n c i b o | a o z n d m e n d t ' z , z a s a d n u t i e V Z a | e b o

zvolanie MsZ, ktor0 pozvAnku ste dostall ako prvf ?

Mgr. L5szl6 Bir6

- zasadnutie VZ bolo zvolan6 sk6r' vo Stvrtok

JUDr. Ing. ArP6d Barczi - ob6an

- mem to chepat tak, 2e p primdtor pou2il zdmerne, naschvdrl vedome dal na ten ist)? das

zasadnutie MsZ ?

Mgr. L6szl6 Bir6

- nechcem to komentovat', ale p primator to dal na ten isty das' na ten istli defi' na t[ istu

hodinu. V sobotu sme obdrZali pozv5nku na MsZ



JUDr. Ing. Arped Barczi - obcan

- ja osobne nie som celkom informovan! o jednej podstatnej ot6zke. Aj na tla6ovej besede

povedal p. primAtor aj na poslednom zvolanom MsZ, ktore sa nekonalo, bola podan6

informScia, 2e Galandia ako mestska spolodnost' je spr6vcom majetku TC, ktor6 je vo

vlastnictve mesta.
- pita sa, ak! je rozsah tejto spr6vy a do vsetko m6 povinnosf Galandia vykonavat'

v s0vislosti s touto spr6vou?

Mgr. Peter Kolek
- nie je tu p. konatel'ka, kompetentnf by bol tie2 odpovedaf mestskjr pr6vnik, ktoni'tu tiez nie

- zmluvu nem5m a nedisPonujem s hou

Mgr. L6szl6 Bir6

- urdite je tam budova, pozemky a zariadenia, neviem kam smerujete

JUDr. Ing. ArP6d Barczi - obdan

- mierim na to, 2e obsah rokovania VZ Galandie m6 presne s0visiet'presne s tou dinnost'ou,

ktor6jezakotven6medziv|astnikomaspr6vcomaodtohosaodvi jajIVsetkykroky

Mgr. L6szl6 Bir6
- VZ neriesilo statiku budovy, poslanci neobdrzali ziadne podklady, riesili body s0visiace

s 6innost'ou Galandie

JUDr. Ing. Arp6d Barczi - obian

- zasadnutie vz bolo zvolane na 20.01.2016 aj zasadnutie Msz to bolo v stredu p. primStor

dal informdciu m6di6m v pondelok 18 01 2016.
- otSzka - mali poslanci v pondelok k dispozicii ak6kol'vek materidly v srivislosti s havariinym

stavom Galandie ?

Mgr. L6szl6 Bir6
- s t a t i c k } i p o s u d o K s m e n e m a | i , a | e m a | i s m e v y j a d r e n i e s t a t i k a n a z 6 k | a d e k t o r 6 h o b o l
vypracovanf statick}i Posudok

Ing. FrantiSek Gaulieder
- vyjadrenie statika z 10j22015

JUDr. Ing. ArP6d Barczi - ob6an

- m6te na mysli vizu6lnu kontrolu statika ?
_ v z5pisnici i VZ sa dodital, 2e je potrebn6 preverit akrisi poistn0 zmluvu Galandie, je k tomu

prijate aj uznesenie, chce vedief o ake poistenie ide ?

Mgr. Peter Kolek
- k tomuto nem6me zatial' informAciu
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JUDr. Ing. Arp6d Barczi - obdan

- mne sa tu prelinaji dve podstatn6 veci a to, ked'Galandia s.r.o. nem6 v majetku budovu, tak
ju ani nem62e mat'poisteni, ked' je to majetok mesta tak by to malo mat'poisten6 mesto.

Ing. Zolt6n Horv6th
- odznelo tam, p. Michalikova povedala, majetok poist'ovalo mesto. Preto nevedela
jednoznadni odpoved' do obsahuje poistna zmluva. Preto sme nedostali jednoznain0
odDoved'.

Emil Hondik - obdan
- zareagoval na to, 6o bolo povedan6 - p. Psota ja som bol pracovnik mesta ktorli, mal na
starosti tieto veci, ja som ani zo svojej pracovnej dinnosti ani zo svojej funkcie nemohol
zasahovat'do 2iadnych t lchto konani ani do spr5vy kontrol6ra ani do materidlov MsZ. Ja som
nemohol vediet' o veciach, ktor6 sa teraz dozveddrm a zaujimajI ma. Je zahanbujice,2e a2
na podnet obdianskeho aktivistu p. Gauliedera sa podarilo odvolat' konatel'a p. Majernika.
Mo2no by ste vedeli povedat', 2e a2 do ktor6ho roku dostdval okrem svojich dvoch platov aj
koncorodn6 mimoriadne odmeny za dobr0 pr6cu, ked' tak! kopec probl6mov tisol pred sebou.
Nech mi nikto nehovori, Ze chcete spolupracovat' s primdtorom, lebo v 6ase mobilov,
telef6nov, internetu neviete posun0t'jedno VZ o jednu hodinu sk6r akoje zvolan6 MsZ. Pretoze
podl'a mria je zasadnutie MsZ ovel'a d6leZitejSie a rozhodujticejSie. O tichto veciach m6Ze
rozhodnit'MsZ a nie VZ. Zasadnutie VZ mohlo byt'aZ po zasadnuti MsZ. Aj v minulosti bolo
beZnou z6leZitosfou, 2e poslanci a VZ sa dohodli alebo operativne konali. Ja si myslim, 2e
bude vel'mi t'aZke, aby ste na5li spolodni re6 a robili veci pre mesto.

Mgr. Peter Kolek
- po prv6 - ano v minulosti  sa zvykl i  poslanci dohodn0t's primatorom
- po druh6 - s6m za seba Vdm prehlasujem, 2e v tejto situ6ci i  do a tfka Galandie budem
spolupracovat's klmkol'vek s primdtorom, s obdanom atd'.

Peter Pa5ka - primator
- dnes som sa nepokirial sadn0t'dopredu na svoje miesto, preto2e na poslednom stretnuti,
ktor6 poslanci zvolal i  s obdanmi ma odtial 'poslanec Gaulieder vyhadzoval

Ing. FrantiSek Gaulieder
- predo klamete?

Peter Paika - primetor
- r6d by som reagoval na veci, ktor6 tu odzneli a to:
- Ze primator nem62e odvol6vat DR - citoval zo zAkona o obecnom ztiadeni, z doho vypllva,

2e som mal or6vo odvolaf DR
- ja som zvolal MsZ z toho titulu, 2e sa rczpadeua majetok mesta, ktory spravuje Galandia.

o tomto probl6me nie je kompetentn6 rozhodovat' VZ Galandie ani konatel'ka. o tomto

rozhodu.je len MsZ. M6j pldn bol tak!, 60 som povedal u2 viackr6t, 2e zadne MsZ budeme

spolodne kreovat' uznesenia a v pripade potreby preruSime rokovanie MsZ a urobime jednanae

vz. s tym, 2e sa jedn6 o majetok obyvatel'ov mesta Galanta a nie majetok Msz alebo

prim6tora, mal som predstavu, Ze to urobime verejne. Standardne VZ nemaju byt 'verejn6. ale

v pripade dohody je to mo2n6. Aby ob6ania vedeli o vsetkom o 6om jedndrme. Musim povedat"
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ie na zasadnuti VZ viid5ina poslancov komunikovala kon5truktivne a viedla sa kon6truktivna
debata k tomu, aby sme odstr6ni l i  nasledky tohto probl6mu, a aby sme spolo6ne dosl i
k spolodn6mu zdveru. Musim povedat', 2e za cely rok mdjho ,,primatorovania" som takito
kon5truktivnu debatu s poslaneckfm klubom e5te neza2il.

Mgr. L6szl6 Bir6
- pred chv 'ou p. Kldovanskli spominal do je a 6o nie je podstatn6. Tu hovorime konStruktivne
o zitchrane Galandie a prv! prispevok prim6tora je o tom, 6i je jeho kompetencia alebo
kompetencia MsZ odvol6vat'DR. V5etci dlenovia DR deklarovali, 2e odvolanie prijali. Toto nie
je cesta dopredu. Tu nejde o kompetencie tu ide o z6chranu TC Galandia. Toto je priorita pre
n5s v5etkjrch.

Mgr. Peter Kolek
- nebudeme konfrontovat' veci, ktore sa netfkaji dne5n6ho rokovania. Ja som 6akal, Ze niekto
si sem sadne tak pripravenli, 2e povie poslancom, Ze na februarovom MsZ budeme potrebovat'
tol'ko a tol'ko finandnlch prostriedkov. Tdto konfront6cia je zbyto6na. Pod'me spolupracovat'
a vyriesif probl6m.

Peter PaSka - prim6tof
- ja u2 budem musiet' odist' lebo ma dakaj0 obdania na lednom stretnuti. R6d by som povedal
eSte jednu vec, u2 v minulosti  sa st6valo, Ze spolu s poslancami sa kreoval i  uznesenia priamo
na MsZ. Nebol '100% pripraven)? materi6l, ktor! by sa v tejto chvili ani nedal pripravit'a to bolo
aj mojim ciel'om. Za zatvorenfmi dverami boli poslanci vel'mi kon5truktivni, na to ste mali
reagovat' p. poslanec a nie o kompetencii DR. Na stretnuti okrem in6ho odznelo, ja som to
nazval cestovnli'm poriadkom, akfm sp6sobom chceme Galandiu rieiit'. PlSn je stihn0t'letnu
sez6nu. Na to je potrebn6 srihra vedenia mesta, orgdnov mesta a d'alSich I'udi. Pldn je

nasledovnli - uZ sme vyzvali povodny autorskli' kolektiv projektovej dokumentdcie na z6klade
statick6ho posudku, aby sa vyjadrili k vzniknutej situdcii. Oslovili sme kolektlv projektantov na
n6vrh komplexn6ho prestre5enia, pripravujeme inZiniersku dinnost', vybavenie stavebn6ho
povolenia, stavebn!ch riprav, rekonStrukcie atd'. Neskdr budeme vyberat' dodAvatel'a stavby,
bude sa realizovaf stavba a ciel' otvorenia. Poslanci dostali materi6l dei predtfm ako bolo
zvolan6 MsZ. Pri dobrej v6li sme to mohli spolo6ne realizovat'. Sklonil som hlavu a iSiel som
za poslancami hore. P6ni poslanci kooperovali, vitam to, som presveddenf, 2e napriek
miernemu napetiu, ktore tu nastalo, je d'aleko mensie ako blvalo. Zadnime komunikovat 'spolu
v prospech Galanty. Ked'zlyh6vajrl vsetky riesenia zadina sa pouzivat' zdravli rozum, sme na

dobrej ceste.

PaedDr. Peter eernf
- neviem o akom materiely sa hovori. P5n primdtor tu hovori o pouzivani zdrav6ho rozumu, p.

Hondik hovori ako m6me vyuZivat' elektronick0 techniku. v civilizovanej spoloenosti sa

materi6l zasiela na USB kl'06i alebo v papierovej podobe a nie v sms spr6vach a odkazoch

o 22,30 hod. v sobotu. Ked' od Stvrtka viem, 2e som dostal materiel a realne pozvanie na

stredu na 17,00hod. k zasadnutiu vz. co majri kreovat' poslanci na MsZ? Prim6tor dal do 6teru

sumu 100tis.€, ktory z poslancov si zoberie na zodpovednost" 2e zalla;i gombik za takuto

sumu. Preto bolo zvolan6 toto VZ, kde bolo potrebn6 si toto vsetko vydiskutovaf a urdit'

postupnost' krokov. Na VZ bolo poveden6, 2e do 28.01.2016 je malo dasu na pripravu

podkladov, tak to p6jde do MsZ v mesiaci febru6r 2016. O akej napZitej atmosf6re tu prim6tor

hovori,  ak6 dusno? Normdlne komunikujeme s ob6anmi. Primator nereagoval na ziadnu

L2



ot6zku obdanov. Primdtor zahlAsi, 2e odchddza a poslancov polozi do polohy s l'ud'mi, ktori
pomaly nechc mat'nid spolodn6 s Galandiou a nechc0 problemy riesit ' .

Peter Paika - prim6tor
- prepdd p. poslanec, ale musim odist', dakaj0 ma inde obdania

Mgr. Peter Kolek
- srl tu tie2 obdania a rovnako je poni2uj0ce pre nich, 2e ty odide5 a povieS, 2e Ta 6akaj0 inde
obdania.

JUDr. Ing. Arpid Barczi - obian

- musim vyjadrit radost' smerom k uroben6mu kroku primatora a poslancov, Ze asi d6jde
k nejak6mu rie5eniu
- ako dlen legislativno- prdvnej komisie musi povedat" 2e na r6znych f6rach 15meme palicu

nad DR, 2e oni si Ti, ktori za to diasto6ne m62u. Musim povedat, ze nie je tomu tak DR me

Specifick6 postavenie v obchodnej spolodnosti - citoval 3 body z obchodn6ho z6konnika.

Ciel'om n5s vSetkfch je sprev6dzkovat' Galandiu 6o najsk6r.

Mgr. Peter Kolek
- 1e r6d, 2e svoj n6zor k DR vyjadril aj prdvnik
- obrdtil sa na obdanov, ktori by mali konStruktivne rie6enie alebo by chceli pomOct' akimkol'vek

sp6sobom.

Ladislav Klempa - obdan
- ako ob6an vyjadril pohorSenie nad priebehom MsZ dia 20.01.2015, obdania neboli

informovani, zbytodne dakali na za6iatok MsZ
- pre6o nemajri poslanci moznost' odvolat' konatel'ku p Michalikovti ?

Mgr. Peter Kolek
- ja som povedal, Ze DR nemd moZnosf odvolat' konatel'a spolodnosti
- traja poslanci z DR si sadli medzi obianov, atmosf6ra bola vel'mi vypate a nemali sme

probl6m sem prist

Ing. Zolt6n Horv6th
- reagoval na Ing. Honcika, ktorf tu u2 momentdlne nie je. on pribehol a odisiel, tak isto aj

v pondelok na tladovej konferencii, kde hovoril takmer to ist6. To mi nieco pripomina -

Studentsk6 dasy a najimanie komparzistov.

p. Miklos - obdan
- poslanci sa dohaduj0 s p. primStorom, kto je VZ
- opj/tal sa - 6i kompetentni majr] informdciu, kto je vlastne YZ? Poktal'nie, tak akim pravom

niekto zvolal zasadnutie VZ ?
-poprosi| informovatobdanovoz6verochzasadnutiaYZ,akAjepostupnostad,a|Siekroky?

Mgr. Peter Kolek
-VZzo z6kona zvolava Konatel' spolo6nosti , takze ho zvolala konatel'ka Co a t!'ka vfstupu

zVZoopros i lda t 'obdanov ikd ispoz ic i i rozmno2en l iexempl6rz6p isn ice .26p isn icabude
zvere jnend.P l6npr6cn ie jeza t ta l ' ,mestohoda lovra jvypracovat 'apre tosmeposunu l ia j ten to
bod rokovania a2 na februjrr 2016. Tam by mal byt' predlo2enf postup prdc s finandnlim

vvdislenim.
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Ing. FrantiSek Gaulieder
- navrhol vedeniu mesta , aby zdpisnica zVZbola vyvesen6 na 0radnej tabuli, zverejnene na
web strenke mesta

Ing. arch. Ladislav Struh6r
- velmi ho mni,2e na zdklade jedn6ho statickemu posudku sa na tla6ovej konferencii p.
primator vyjadril vel'mi neprimerane smerom k p. Durinovi aj ku mne. Musi povedat', Ze p.
Durina bol vel'mi sluinf a korektnf dlovek a md za sebou niekol'ko stavieb.
- Jednlm listom informoval poslancov MsZ a p. primetora o tom, 2e vyhotoven! statickf
posudok p. Csibom neposudzoval to, do posudzovat' mal, pretoze nebola pouzit6
dokumentacia podl'a ktorej sa stavba realizovala. Dovolil si objednat'jeden znalecki/ posudok
aj z oblasti poruchy siavieb a stavebnych materidlov. Znidenf je stre5nf pl5St', je tu priestor na
to, aby to bolo objektivne dok6zan6. PrehlSsil, 2e stavba bola projektovana v zmysle noriem
destne a zodpovedne. Je potrebn6 seri6zne vypracovat' sanadni projekt a vel'mi r5d pom62em
a poskytnem podklady.

lng. FrantiSek Gaulieder
- na doplnenie, povedal to aj na tladovej besede t.z. statik vychAdzal a posudzoval len z toho
6o mu bolo predloZen6

Mgr. Peter Kolek
- pod'akoval pritomnym za 0dast' a kon5truktivny pristup.

Fridrich Psota
- podakoval dlenom DR za pr6cu, ktorl vykonalt v DR za 7 rokov.

Mgr. L6szl6 Bir6

Ing. FrantiSek Gaulieder

Mgr. Peter Kolek

Zapisala : Margita Csepreghyovdt

Dha,22.01.2016
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